
Základná škola, Ulica energetikov 242/39, 97101 Prievidza 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia Rady školy konanej dňa 30. januára 2019 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 

1. Privítanie členov RŠ a oboznámenie s programom. 
2. Delegovanie nových členov rady školy. 
3. Návrh rozpočtu školy na rok 2019. 
4. Záujmová činnosť v ŠKD. 
5. Rôzne. 
6. Diskusia. 
7. Uznesenie, záver. 

 

1. bod 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal predseda RŠ, Ing. Ľ. Svitek. 

2. bod 

Predseda RŠ, Ing. Ľ. Svitek, privítal novú členku RŠ, Mgr. Vieru Dušičkovú a poďakoval 

odchádzajúcemu členovi RŠ, Mgr. J. Búrymu, za spoluprácu a činnosť v rade školy.  

3. bod  

Ekonómka školy, B. Gurková, predniesla rozpočet na rok 2019 – robil sa v septembri 2018, 

no vzhľadom k zvýšeniu platov od 1.1.2019 sa bude rozpočet v priebehu roka upravovať. 

Spomenula niektoré príspevky mesta z účelových zdrojov na dofinancovanie športovísk, na 

výročie školy (500 €), údržbára školského areálu a rôzne iné aktivity. Medzi kapitálovými 

výdavkami spomenula napr. opravu okien v odborných učebniach ako aj kúpu elektrického 

kotla do školskej jedálne a iné. 



Prítomných informovala aj ohľadom školskej jedálne – v apríli sa bude robiť prieskum, na čo 

sa treba pripraviť, desiaty od nasledujúceho školského roka sa pre žiakov pripravovať nebudú, 

bude sa zvyšovať režijný poplatok (aj pre poberateľov hmotnej núdze) a pozornosť sa zameria 

aj na dotačné programy na vybavenosť školských jedální ako aj na prácu. 

4. bod 

Vedúca školského klubu detí, Kamila Kršková, predniesla prítomným Výchovný program 

ŠKD – vypracovanú správu, ktorá obsahuje analýzu a aktivity. V ŠKD je k 1.1.2019 163 detí, 

pričom na jedno oddelenie ŠKD pripadá 35 až 37 detí. V čase od 14:00 od utorka do štvrtka 

prebiehajú záujmové útvary. Prítomných informovala aj o vynovenej zbernej družina 

v skorých ranných a neskorších popoludňajších hodinách. 

5. bod 

Pani riaditeľka, Mgr, I. Škrteľová, sa poďakovala za spoluprácu s mestom, taktiež sa 

poďakovala pánovi Frankovi a pánovi Csergemu v spolupráci s penziónom Sivý Kameň za 

finančnú pomoc pri absolvovaní športovej súťaže v Srbsku. 

Prítomných informovala aj o:  

• výsledkoch piatackého testovania – dosiahli sme výsledky nad 20% v celoslovenskom 

testovaní 

• čaká nás Testovanie 9 – v týchto mesiacoch bude zvýšená dotácia ZÚ zo SJL a MAT 

• napredovanie v jazykových triedach – došlo k výmene vyučujúcej (z gymnázia 

v Handlovej), naše žiačky sa umiestnili na 1. a 2. mieste v OK olympiády z NEJ 

• poprosila prítomných aj naďalej o hlasovanie za našu školu v súťaži All star schol 

• informovala prítomných o protidrogových aktivitách pre 13. až 17. ročné deti – 

pristavený bude vlak v PD, bude prebiehať vizualizácia, rôzne projekty a iné 

6. bod 

Diskusia členov RŠ sa týkala nastávajúcich osláv školy – 40. výročia založenia školy. Pódium 

a ozvučenie si škola plánuje zapožičať z DK. Riaditeľka školy dostala odporučenie, aby si 

podala požiadavku na odbor školstva. 



7. bod 

Návrh uznesenia:          

 Rada školy berie na vedomie návrh rozpočtu na rok 2019.    

 Rada školy berie na vedomie prerokovaný a schválený výchovný program ŠKD.  

 

Uznesenie bolo schválené v plnom rozsahu všetkými prítomnými členmi RŠ. 

 

Na záver Ing. Svitek poďakoval členom RŠ za účasť na zasadnutí. 

 

 

Zápisnicu spracovala: Mgr. Silvia Okenková, podpredseda RŠ 


